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§ 1 

Fastställande av dagordning 

 

Den utsända föredragningslistan godkändes. 
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§ 2  

Val av protokolljusterare och tid för justering av protokollet 

 

Ordföranden Jan Jönsson  och vice ordföranden Jackie Nylander 

utses  att justera dagens protokoll.  

 

Protokollet justeras 2021-06-15. 

 



Organisations- och föreningsutskottet 

Protokoll  

2021-06-15 

Sida 5   

 

 
 

 

 

 

 

 

§ 3 

Förvaltningen informerar 

 

 - 



Organisations- och föreningsutskottet 

Protokoll  

2021-06-15 

Sida 6   

 

 
 

 

 

 

 

 

§ 4 

Utskottets frågor till förvaltningen 

 

 - 
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§ 5 

Barn till hav och skog 

Ansökan om tidsbegränsat bidrag från Rädda Barnen  

Dnr 8.1.1-136/2021 

 

Organisations- och föreningsutskottet beslut 

Organisations- och föreningsutskottet avslår Rädda  

Barnens ansökan om tidsbegränsat bidrag för lovverksam-

het i tre stadsdelsförvaltningar. 

   

Ärendet 

Rädda Barnen ansöker om ett tidsbegränsat bidrag på 

532 000 kronor för lovverksamheten Barn till hav och skog för 

perioden 1 oktober 2021 till och med 30 september 2022. Verk-

samheten riktar sig till barn 10-12 år i socioekonomiskt utsatta 

områden, närmare bestämt Rinkeby-Kista, Spånga-Tensta och 

Hässelby-Vällingby. Organisationen planerar att genomföra 

54 aktiviteter i form av utflykter för 600 besökande barn. Antalet 

unika individer beräknas till 350 barn. Aktiviteterna ska genom-

föras under samtliga skollov. Liknande verksamhet har bedrivits i 

Malmö sedan 1990. Förvaltningen bedömer att utbudet i staden 

och vad föreningar erbjuder under loven är brett och att ytterli-

gare verksamheter inte ska prioriteras. Förvaltningen föreslår att 

organisations- och föreningsutskottet avslår ansökan från 

Rädda Barnen.  

 

Förvaltningen har redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat 

den 28 april 2021 

 

Beslutsordning 

Ordföranden ställde förstå fråga om återremiss och fann att 

nämnden beslutat att avgöra ärendet idag. Därefter fråga om  

bifall eller avslag till förvaltningens förslag  och fann att nämn-

den beslutat enligt förvaltningens förslag. 

 

Yrkanden 

Ordföranden Jan Jönsson (L), ledamöterna Birgitta Thulin (M), 

Mariana Moreira Duarte (MP), yrkade bifall till förvaltningens 

förslag till beslut. 

Ledamöterna  Jackie Nylander (V), Lena Josefsson (S) yrkade 

återremiss av ärendet. 
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Särskilt uttalande 

Ordföranden Jan Jönsson (L), ledamöterna Birgitta Thulin (M), 

Mariana Moreira Duarte (MP) 

” Alla barn och unga i Stockholm ska ha rätt till en meningsfull 

fritid. De fritids- och lovaktiviteter som staden erbjuder ska svara 

mot olika behov hos barn och unga och särskilt fokusera på de 

grupper som inte nås av dagens verksamheter.  

 

Siffran över hur många barn som deltar i lovaktiviteter varierar 

kraftigt över staden och måste jämnas ut. Fler barn och unga ska 

nås av och delta i stadens lovaktiviteter. Vi är djupt bekymrade 

över de skillnader som finns i exempelvis kollodeltagande mellan 

stadsdelarna. Förutom de satsningar som berörda stadsdelar ändå 

genomför riktade till barn och unga under skolloven, kolloverk-

samhet, verksamheter i egen regi och genom civilsamhällets or-

ganisationer, så tillkommer nu 11 miljoner kronor i ytterligare 

statsbidrag för att genomföra avgiftsfria lovaktiviteter genom 

stadsdelsnämnder, idrottsnämnden och kulturnämnden.  

Civilsamhällets organisationer kan ta del av dessa pengar.  

 

Sammantaget menar vi att de ordinarie och nu tillkommande 

statsbidrag som ges för lovaktiviteter kommer att kunna erbjuda 

fler än idag att få en meningsfull fritid med fokus på de barn som 

bäst behöver det.   

 

Vi ser nu ett behov av att stärka informationen till unga och deras 

föräldrar om de aktiviteter som finns tillgängliga och på andra 

sätt verka för att sänka trösklarna för att delta i lovverksamhet. 

Det är fortsatt en viktig utmaning och här behöver tydliga resultat 

uppnås.”  

 

 

Reservation 

Ledamöterna Jackie Nylander (V), Lena Josefsson (S)  

reserverade sig mot beslutet till förmån för det egna förslaget; 

” 1.Förvaltningens förslag återremitteras för komplettering.  

2.Därutöver anförs följande 

Förvaltningen har föreslagit att Rädda Barnens ansökan ska av-

slås trots att man anser att organisationen lever upp till tre av fyra 

kriterier som framgår av riktlinjerna. I ärendet lyfts det att staden 

själv och genom föreningar erbjuder verksamheter till målgrup-

pen som ansökan gäller. Utöver det innehåller inte förvaltningens 

motivering till avslag så mycket mer. Vi önskar att förvaltningen 

kompletterar ärendet och tydliggör om de andra föreningarna er-

bjuder samma typ av verksamhet som Rädda Barnen vill starta. 

Vi önskar även en tydligare motivering till förvaltningens ställ-

ningstagande. ” 
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Ersättaryttranden 

Ersättarna Kristin Jacobsson (C), Michaela Hollis (KD) instämde 

i det särskilda uttalandet från (L),(M). 

 

 

Ersättaren Anna Rantala Bonnier (Fi) instämde i förslag till  

beslut och reservation från (V),(S). 
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§ 6 

Convictus Södermalm 

Ansökan om tidsbegränsat bidrag från föreningen 
Convictus  

Dnr 8.1.1-128/2021 

 

Organisations- och föreningsutskottet beslut 

1. Organisations- och föreningsutskottet beviljar Convictus 

ett tidsbegränsat bidrag på 125 000 kronor för perioden 

1 oktober 2021 till och med 31 december 2021 för verk-

samheten Convictus Södermalm. 

2. Föreningen ska lämna in en redovisning efter bidragspe-

rioden.  

3. Paragrafen justeras omedelbart. 

   

Ärendet 

Föreningen Convictus ansöker om ett tidsbegränsat bidrag på 

175 000 kronor för verksamheten Convictus Södermalm, för peri-

oden 1 oktober till och med 31 december 2021. Convictus Söder-

malm är en verksamhet med fokus på kultur och fritid för perso-

ner som är på väg ur hemlöshet eller missbruk.  

 

Förvaltningen anser att Convictus i stort bedrivit verksamheten 

på Convictus Södermalm enligt plan under det första halvåret och 

att föreningen bör beviljas ett förlängt tidsbegränsat bidrag för 

kvartal fyra 2021. Föreningen söker ett högre bidragsbelopp än 

vad de beviljades för första året. Förvaltningen har än så länge 

följt verksamheten på Convictus Södermalm under en begränsad 

tid. Av detta skäl och då alla delar av verksamheten ännu inte 

startat upp anser förvaltningen att det i nuläget inte är befogat att 

utöka bidraget. 

 

Förvaltningen har redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat 

den 23 april 2021. 

 

Beslutsordning 

Utskottet ställde sig bakom förvaltningens förslag till beslut 
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§ 7 

Ansökan om förlängt tidsbegränsat bidrag från föreningen 

Storasyster 

Dnr 8.1.1-129/2021 

 

Organisations- och föreningsutskottet beslut 

1. Organisations- och föreningsutskottet beviljar föreningen 

Storasyster ett tidsbegränsat bidrag på 125 000 kronor för 

perioden 1 juli 2021 till och med 31 december 2021 för 

verksamheten Samtalsmottagningen i Stockholm. 

2. Föreningen ska lämna in en redovisning efter bidragspe-

rioden. 

3. Paragrafen justeras omedelbart.  

  

   

Ärendet 

Föreningen Storasyster ansöker om ett tidsbegränsat bidrag på 

200 000 kronor för perioden 1 juli till och med 31 december 2021 

för verksamheten Samtalsmottagningen i Stockholm. Föreningen 

Storasysters målgrupp är personer från 13 år som är eller har varit 

utsatta för sexuella övergrepp. Verksamheten på Samtalsmottag-

ningen i Stockholm består av enskilda samtal och samtalsgrupper 

med psykolog, kurator, eller psykoterapeut. 

 

Förvaltningen anser att Storasyster lever upp till kriterierna i rikt-

linjerna och att föreningen ska beviljas ett förlängt tidsbegränsat 

bidrag. Föreningen söker ett bidragsbelopp som är högre än det 

som de beviljats under de två första åren. Förvaltningen anser att 

prövningen om Storasyster ska beviljas ett utökat bidrag ska ske i 

samband med utredning av föreningens kommande ansökan om 

verksamhetsbidrag.  

 

Förvaltningen har redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat 

den 23 april 2021.  

 

Beslutsordning 

Ordföranden ställde framställda förslag till beslut mot varandra 

och fann att nämnden beslutat enligt förvaltningens förslag. 
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Yrkanden 

Ordföranden Jan Jönsson (L), ledamöterna Birgitta Thulin (M), 

Mariana Moreira Duarte (MP), yrkade bifall till förvaltningens 

förslag till beslut. 

Ledamöterna  Jackie Nylander (V), Lena Josefsson (S) yrkade bi-

fall till eget förslag till beslut. 

 

Reservation 

Ledamöterna Jackie Nylander (V), Lena Josefsson (S) 

”1.Organisations- och föreningsutskottet beviljar föreningen  

Storasyster ett tidsbegränsat bidrag på 200 000 kronor för  

perioden 1 juli 2021 till och med 31 december 2021 för verksam-

heten Samtalsmottagningen i Stockholm. 

2.Därutöver anförs följande 

 

Vi vet att pandemin har skapat en större isolering och därmed 

större utsatthet för våld inom familjens ramar både mot barn och 

vuxna. Men även inom andra relationer. Detta samtidigt som so-

cialtjänstens möjligheter att jobba uppsökande kraftigt begränsats 

av pandemin. Organisationer som jobbar mot sexuellt våld vittnar 

därtill om att andelen unga tjejer och kvinnor som söker sig till 

dem blir allt fler och tiden för att kunna få stöd ökar. När sam-

hället nu återstartar finns det stora eftersatta behov som om inget 

görs riskerar innebära en fortsatt mycket stor otrygghet för många 

stockholmare. Därför önskar vi att föreningen beviljas 200 000 

kronor för att kunna erbjuda stöd till stockholmare som är eller 

har vari utsatta för sexuella övergrepp. ” 

 

Ersättaryttrande 

Ersättaren Anna Rantala Bonnier (Fi) instämde i förslag till be-

slut och reservation från (V),(S). 
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§ 8 

Somaya Center – mötesplats och kompetenscenter 

Ansökan om tidsbegränsat bidrag från föreningen Somaya  

Dnr 8.1.1-132/2021 

 

Organisations- och föreningsutskottet beslut 

1. Organisations- och föreningsutskottet beviljar Somaya ett 

tidsbegränsat bidrag på 400 000 kronor för perioden 1  

oktober 2021 till och med 30 september 2022 för verk-

samheten ”Somaya Center – mötesplats och kompetens-

center”. 

2. Föreningen ska lämna in en delredovisning efter ett halvår 

samt en helårsredovisning efter verksamhetsåret.  

3. Paragrafen justeras omedelbart. 

   

   

Ärendet 

Föreningen Somaya ansöker om ett tidsbegränsat bidrag på 

600 000 kronor för perioden 1 oktober 2021 till och med 30 sep-

tember 2022 för verksamheten ”Somaya Center – mötesplats och 

kompetenscenter”. Somaya är en kvinnojour som idag driver ett 

skyddat boende och öppen verksamhet i form av telefonjour och 

chatt. Föreningen vill med denna ansökan starta en ny verksam-

het för kvinnor och hbtqi-personer med utländsk bakgrund som är 

utsatta eller riskerar att utsättas för våld i nära relation och eller 

lever i en hederskontext, Somaya center. På centret vill före-

ningen erbjuda olika former av stöd så som individuellt samtals-

stöd, gruppsamtal, samhällsorientering och kunskap, praktisk 

hjälp och aktiviteter för gemenskap och relationsbyggande. 

 

Förvaltningen har redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat 

den 26 april 2021.  

 

Beslutsordning 

Utskottet ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 



Organisations- och föreningsutskottet 

Protokoll  

2021-06-15 

Sida 14   

 

 
 

 

 

 

 

§ 9 

Projektet ”Utveckla Stockholms tjejjours flerspråkiga 

stöd” 

Ansökan om tidsbegränsat bidrag år två från föreningen 
Strockholms tjejjour 

Dnr 8.1.1-135/2021 

 

Organisations- och föreningsutskottet beslut 

Organisations- och föreningsutskottet avslår Stockholms 

tjejjours ansökan om tidsbegränsat bidrag för projekt ”Ut-

veckla Stockholms tjejjours flerspråkiga stöd”. 

 

   

Ärendet 

Föreningen Stockholms tjejjour ansöker om ett tidsbegränsat bi-

drag på 626 193 kronor för perioden 1 augusti 2021 till och med 

31 juli 2022 för projektet ”Utveckla Stockholms tjejjours fler-

språkiga stöd”. Målgrupp för projektet är nyanlända tjejer i åldern 

10-30 år som inte behärskar svenska språket. Projektet handlar 

om att erbjuda stöd till målgruppen på andra språk än svenska. 

 

Stockholms tjejjour har hittills inte uppnått målet med projektet 

om att erbjuda stödtjejskontakter till tio nyanlända tjejer på andra 

språk än svenska och baserat på den redovisning föreningen läm-

nat bedömer förvaltningen att det är tveksamt om föreningen 

kommer kunna nå upp till målet. Förvaltningen bedömer vidare 

att kostnaderna i föreningens ansökan för år två är orimligt höga i 

förhållande till projektets omfattning och hur många i målgrup-

pen de planerar att nå. Av detta skäl och med tanke på att förvalt-

ningen bedömer att det är tveksamt om föreningen kommer 

uppnå målen för projektets första år anser förvaltningen att ett 

fortsatt bidrag till projekt ”Utveckla Stockholms tjejjours fler-

språkiga stöd” inte ska prioriteras.  

 

Förvaltningen har redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat 

den 23 april 2021.  

 

Beslutsordning 

Utskottet ställde sig bakom förvaltningens förslag. 
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Ersättaryttrande 

Ersättaren Anna Rantala Bonnier (Fi) 

”Om jag hade haft rösträtt hade jag yrkat att 

1. Avslå förvaltningens förslag till beslut 

2. Bifalla ansökan från Stockholms tjejjour med 250 000 kr 

3. Utöver det anföra 

 

Tjej och kvinnojourerna bedriver ett livsviktigt arbete för att ge 

stöd till tjejer och kvinnor utsatta för våld och hot. På senare tid 

har våld i ungas nära relationer uppmärksammas mer och under 

våren kom en studie som visar att  nästan 60 procent av ungdo-

marna mellan 15 och 19 år som svarade uppgav att de varit ut-

satta för någon form av fysiskt, psykiskt eller sexuellt våld av en 

partner i en kärleksrelation där de svarande tjejerna rapporterar 

en högre andel upprepad utsatthet av våld i relationen. 

 

Att få kunskap och stöd om våld och hur man kan få hjälp att 

bryta upp är oerhört viktigt för att kunna lämna en våldsam relat-

ion och för den som inte har svenska som förstaspråk är det vik-

tigt att kunna få stöd på det språk man behärskar. Feministiskt 

Initiativ tycker därför att Stockholms tjejjours arbete för att ge 

stöd till unga tjejer som inte ännu lärt sig svenska är viktigt och 

något som staden bör stötta. Vi delar förvaltningens uppfattning 

om att det sökta beloppet är högt och vill därför se ett bifall på ett 

något lägre belopp.”  

 


